
ZÁPIS 
z jednání Okresního sněmu ČMMJ, z.s.- pobočného spolku v Ústí nad Labem, které se konalo 

ve čtvrtek  12. 6. 2025  od 16 hodin 

v salonku restaurace „Turistická chata“ u Špůrů v obci Tisá 

 

Přítomni z MR:          Ing. V. Šutera, Ing. V. Černil, Ing. M. Freiberg, J. Frýbová, H.  Machačová, J. Hokeš,     

                                     Bc. Andrea Lescheová, B. Kopecká – jednatelka 

Omluveni:                   Mgr. Martin Laníček, Ing. N. Náprstková, P. Nowak 

Host:                        člen dozorčí rady ČMMJ  Ing. Miloš Fischer - nepřítomen 

Dále přítomni:          viz prezenční listina + zmocnění 

 

Program jednání: 

1. Zahájení 

2. Ověření schopnosti se usnášet 

3. Volba komisí – mandátová, volební, návrhová 

4. Volba zapisovatele a ověřovatele zápisu 

5. Volba delegáta na sbor zástupců 

6. Zpráva předsedy myslivecké rady 

7. Zpráva o finančním hospodaření OMS za rok 2024 

8. Schválení rozpočtu OMS na rok 2024 

9. Zpráva odborných komisí – kynologické 

10. Zpráva dozorčí rady 

11. Zpráva odborných komisí – střelecké 

12. Volba nových členů MR OMS Ústí nad Labem 

13. Diskuze 

14. Přijetí usnesení 

15. Předání vyznamenání a pamětních listů  

16. Závěr 

 

Ad  1/ Zahájení  

 Místopředseda Ing. V. Černil přivítal přítomné členy ČMMJ, z.s. přečetl program a 

zahájil jednání. 

 



Ad 2/ Ověření schopnosti se usnášet 

• Přítomno bylo 24 členů spolku + 23 zmocnění. Tj. celkem 47 hlasujících.  Spolek má ke dni 

konání sněmu 208 členů. Podmínka pro jednání byla splněna a sněm je usnášeníschopný. 

 

Ad 3/ Volba pracovního předsednictva 

• Návrh - Ing. V. Šutera, J. Hokeš. , H. Machačová 

                                                                                            Hlasování:    PRO 47, PROTI 0, ZDRŽEL SE 0 

• Komise mandátová – B. Kopecká, A. Lescheová 

                                                                                            Hlasování:    PRO 47, PROTI 0, ZDRŽEL SE 0 

 

• Komise volební – MUDr. Jiří Kašperek, Ing. Ivan Soukup 

                                                                                                          Hlasování:   PRO 46 , PROTI 0, ZDRŽEL SE 1 

• Komise návrhová –  Ing. M. Freiberg, J. Frýbová 

                                                                                             Hlasování:   PRO 47, PROTI 0, ZDRŽEL SE 0 

 

• Pracovní předsednictvo určuje zapisovatelem jednání paní Barboru Kopeckou.  

Ověřovatelem zápisu Ing. V. Černila.  

                                                                                            Hlasování:    PRO 47, PROTI 0, ZDRŽEL SE 0 

 

 

Ad 4/ Zpráva předsedy myslivecké rady 

• Předseda  ústeckého OMSu Ing. Václav Šutera přivítal přítomné členy ČMMJ z.s. a poděkoval 

za hojnou účast. Dále požádal přítomné o minutu ticha za zesnulé kolegyně a kolegy z řad 

našich myslivců. 

• Předseda poděkoval jednatelce B. Kopecké za obětavou práci, A. Leschové a J. Frýbové za 

finanční přínos, J. Hokešovi za střelectví, J. Frýbové za vysokou úroveň kynologie, M. 

Freibergovi poděkoval za zajišťování akcí Noc muzeí a Vánoční myslivecké troubení v Muzeu. 

Dále poděkoval Ing. V. Černilovi za opakované poskytnutí prostor na zámku v Libouchci pro 

myslivecké akce Hodnocení trofejí a Zkoušky o první lovecký lístek. L. Sirému za drobné 

bezplatné opravy v budově OMSu. 

• Pochvaloval  perfektní spolupráci s Magistrátem města ústí nad Labem a informoval o 

problematice a nespolupráci hospodářů (vysoká neúčast na podzimním setkání hospodářů)  a 

informoval o plánovaných akcích OMSu oprava fasády, mříží v oknech, nové WC. Dále 

informoval o plánovaném otevření kroužku myslivosti pro děti od září 2025 vedený panem 

Michalem Temerem a dalšími členy MS Labské stráně. Upozornil na nedostatek mysliveckých 

hospodářů a upozornil, že 10 let se neotevřel kurz pro nové myslivecké hospodáře.  

Místopředseda poděkoval panu předsedovi za jeho obětavou práci a shánění financí pro 

OMS.  

• Zpráva předsedy myslivecké rady o činnosti za uplynulé volební období přiložena. 



 

 

Ad 5/ Zpráva o hospodaření OMS za rok 2024 

• Zpráva o finančním hospodaření roku 2024 

• Celkové náklady činily – 270.630 Kč, výnosy  273.807 Kč.  

• Hospodářský výsledek tak činí ztrátu 1.831 Kč.  

Účetnictví je zpracováváno v soustavě podvojného účetnictví. Prakticky tak, že jednatel vede 

hotovostní pokladnu a připravuje podklady pro zaúčtování, ekonomka dle dokladů účtuje a 

předseda účetní operace schvaluje.    

                                                                                                   Hlasování:    PRO 47, PROTI 0, ZDRŽEL SE 0 

Ad 6/ Zpráva dozorčí rady 

• Zprávu předsedy dozorčí rady pana L. Sirého přednesl MUDr. Jiří Kašperek přečetl zprávu na 

základě plné moci od pana L. Sirého. Zpráva přiložena.  

• Konstatování správnosti vedení účetnictví OMSu a poděkování všem členům MR za jejich 

obětavou práci. 

• Sněm bere zprávu předsedy dozorčí rady na vědomí.  

 

Ad 7/ Zpráva odborných komisí – kynologické 

• Zpráva z kynologie vypracovaná paní Jaroslavou Frýbovou přiložena. 

• MR pochválila perfektní práci paní J. Frýbové ohledně myslivecké kynologie.  

• Sněm bere zprávu kynologické předsedkyně na vědomí.  

 

Ad 8 / Schválení rozpočtu OMS na rok 2025 

• Upravený návrh rozpočtu přednesla p. Helena Machačová 

                                                                                Hlasování:    PRO 47, PROTI 0, ZDRŽEL SE 0 

 

Ad 9 / Zpráva odborných komisí – střelectví 

• Zprávu ze střelecké komise přednesl pan Jaroslav Hokeš.  

• Poděkování Ing. P. Adamovi a střelnici ve Verneřicích za nezbytnou spolupráci.  

• Proběhly zkoušky adeptů z Kurzu o první myslivecký lístek 2024-25. 

• Rád by uspořádal střeleckou soutěž na střelnici ve Verneřicích. Minimální počet je 6 družstev. 

Termín 13.9.2025 od 9 hodin. Přihlášky OMS přijímá do půlky srpna. Startovné 1.000 Kč 

(oběd v ceně). Kulovnice, brokovnice.  

• Sněm bere zprávu předsedy střelecké komise na vědomí. 



 

 

Ad 10 / Odvolání/demise členů rady OMS 

• Odvoláni byli všichni dosavadní členové MR a dozorčí rady  

• Na vlastní žádost nechtějí dále kandidovat do MR Petr Nowak a Ing. Nataša Náprstková. 

 

 

Ad 11 / Volba nových členů rady OMS v Ústí nad Labem 

Návrh přednesl předseda volební komise. 

 

 

Návrh na nového člena MR:  

 

• Ing. Václav Šutera                                                           Hlasování: PRO 45, PROTI 0, ZDRŽEL SE 2                                      

• Ing. Vladimír Černil                                                         Hlasování: PRO 46, PROTI 0, ZDRŽEL SE 1 

• Mgr. Martin Laníček                                                       Hlasování:  PRO 46, PROTI 0, ZDRŽEL SE 1 

• Ing. Miloslav Freiberg                                                     Hlasování:  PRO 46, PROTI 0, ZDRŽEL SE 1 

• Jaroslava Frýbová                                                            Hlasování:    PRO 46, PROTI 0, ZDRŽEL SE 1 

• Helena Machačová                                                         Hlasování:    PRO 46, PROTI 0, ZDRŽEL SE 1 

• Bc. Andrea Lescheová                                                    Hlasování:    PRO 45, PROTI 0, ZDRŽEL SE 2 

• Jaroslav Hokeš                                                                 Hlasování:    PRO 46, PROTI 0, ZDRŽEL SE 1 

 

Návrh na nové členy dozorčí rady: 

• MUDr. Jiří Kašperek                                                      Hlasování:    PRO 47, PROTI 0, ZDRŽEL SE 0 

• Luděk Sirý                                                                      Hlasování:    PRO 47, PROTI 0, ZDRŽEL SE 0 

• Ing. František Todt                                                       Hlasování:    PRO 47, PROTI 0, ZDRŽEL SE 0 

 

Návrh pověření na zastupování OMS na Sboru zástupců 21.6.2025 a 25.10.2025 

• Ing. Václav Šutera                                                         Hlasování:    PRO 46, PROTI 1, ZDRŽEL SE 0 

 

 

 

 



 

 

Ad 12 / Diskuze  

Dotaz:   

Vlastimil Waic- bude vedení OMS v Ústí nad Labem podporovat nynější vedení ČMMJ? (Janota a 

Fischer). Tázající nesouhlasí s vedením ČMMJ, která podle jeho slov stagnuje. Pronesl kritiku na 

vedení ČMMJ a pronesl svou zkušenost z ČMMJ, jelikož tam dříve pracoval a nesouhlasí s jejich prací 

a vedením. Proto se zdržel hlasování při volbě členů MR. Předseda informoval, že bude podporovat 

nynější vedení ČMMJ. 

Michal Porožňák – vlci – strhávají jen domácí zvířata nebo i zvěř. Odpověď Jaroslav Hokeš – za loňský 

rok viděl 14 kusů srnčí zvěře (srna i srnčata) roztrhaných od vlků. Zvěř je v obrovském stresu.   

Kamila Cimflová - problematika divokých prasat ve městě – odpověď A. Lescheová -  Magistrát města 

Ústí nad Labem umisťuje 7 odchytových klecí  hlavně do blízkosti města, škol a  náměstí. Prasata se 

pohybují na nehonebních pozemcích – nezodpovědnost zahrádkářů – bio odpad –  divočáci v lese 

nemají co žrát, tak se stahují do měst. Ústí nad Labem je kolem dokola obklopeno lesy. Magistrát 

nabízí občanům pachové ohradníky zdarma.  

 

Ad 13/ Usnesení sněmu 

• Návrhová komise přečetla usnesení sněmu a hlasovalo se. 

                                                                                                       Hlasování:    PRO 46, PROTI 0, ZDRŽEL SE 0 

Ad 14/ Předávání vyznamenání a pamětních listů 

• Ing. V. Šutera předal vyznamenání a pamětní listy přítomným členům ČMMJ. 

 

Ad 15 / Závěr 

• Místopředseda poděkoval přítomným za účast a ukončil jednání okresního sněmu.  

Dále pozval přítomné na zajištěný raut.  

 

 

 

 

 

 



 

 

Přílohy:  

Pozvánka 

Program 

Volební řád 

Prezenční listina  

Zpráva mandátové komise  

Zmocnění k zastupování  

Prezenční listina – hosté 

Jmenný seznam členů ČMMJ 

Zpráva o činnosti spolku ČMMJ, z.s. a OMR od sněmu v roce 2024 

Plán na rozpočet ČMMJ, z.s. a OMS Ústí nad Labem na rok 2024 

Zpráva předsedy dozorčí rady OMS Ústí nad Labem 

Zpráva z kynologie 

Zpráva o finančním hospodaření roku 2024 

Jubilanti OMS Ústí nad Labem v roce 2024 

Usnesení z jednání sněmu pobočného spolku ČMMJ, z.s. a OMS Ústí nad Labem. 

 

Zpracovala:  Barbora Kopecká 

 


